
Protokoll för Älgskötselområde Mark SOs avstämningsmöte 2021-11-15. 

1. Alla jaktlag var representerade förutom Broken, Kärra Nedre, Stenshult 
 

2. Fram till 211115 har vi haft följande avskjutning: 
11 tjurar av 12 tilldelade (återstår 1 tjur för Farsnäs-Knapasjö) 
8 hondjur av 11 tilldelade (återstår hondjur för Haratången-Långåkra, Höga Hägnen, Dalagänget) 
12 kalvar av 23 tilldelade (skötselplan säger 21), därmed finns 9 kalvar kvar 
 
OBS: Vi hade tilldelat fler älgar än skötselplan. Skötselplan säger 20 vuxna och 21 kalvar. 
Kvoten (med 10% avvikelse är därmed uppfylld för vuxen så ingen mer vuxna behöver skjutas) 
 
BESLUT: 
-Vuxna älgar får fällas fram till 21-11-30 och jagas av de lag som har dem kvar på licens. 
-9 kalvar släpps fria från 21-11-16 och jagas som avlysningsjakt året ut. Max 1 kalv per lag. Jagas fram 
till 2021-12-30, jaktprov kan genomföras i skötselområdet fram till 2022-01-31. 
 

3. ÄLG OBS: Rapportera in om ni har något som saknas från de 30 första dagarna.  
Just nu har vi 4408 h och 277 obs (vilket ger ca 6 älgar/1000ha). Tjur obs ligger på ca 40%. 
Reproduktion ligger på ca 0,67. 
 

4. Spillningsinventering: Rapportera in på hemsidan vilka trakter och punkter ni har rensat och vid vilket 
datum. 
 

5. Spara en underkäke på alla vuxna djur. Åldersbedömning sker Hos Anders Henriksson i jan-feb. 
 

6. Kronhjort. Återstår idag 1 hind, 2 kalvar. Anders höll ett intressant föredrag om kronvilt. Tack! 
 

7. Vildsvin: Nedåtgående trend 

 

Generella åsikten på mötet är att älgstammen är vikande. Var försiktig med produktiva djur i skogen. 
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